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Zápisnica zo zasadnutia 08. obecného zastupiteľstva  

obce Hodkovce zo dňa 07.09.2023 

 

Prítomní: 

Juraj Kozel 

Bc. Martina Sičáková  

Mgr. Peter Kozel  

Ing. Lucia Dujava 

Bc. Antónia Skasková 

Bc. Gabriel Varga  

Ing. Juraj Mosej 

Miroslav Dubovský 

MVDr. Ľudovít Kaiser 

 

 

Návrh programu zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

2. Schválenie programu, určenie zapisovateľa a schválenie overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Zhrnutie a vyhodnotenie Dňa obce Hodkovce 

5. Plán kultúrnych akcii na rok 2024 

6. Návrh p. Skaskovej na zriadenie Z-boxov (poštových/doručovacích boxov) v obce 

7. Riešenie rigolov a kanalizácie dažďovej vody  

8. Rôzne 

9. Diskusia 
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1. Starosta obce privítal poslancov a všetkých zúčastnených občanov a otvoril OZ. 

2. Starosta prečítal program OZ a poslanci tento program jednohlasne schválili (Uznesenie č. 034/2023). Za 
zapisovateľa bol určený Mgr. Peter Kozel a za overovateľov Gabriel Varga a Bc. Martina Sičáková. 

3. Starosta obce oboznámil poslancov s plnením uznesení z posledného OZ a skonštatoval, že všetky boli 
splnené. Bolo upresnené Uznesenie č.033/2023 týkajúce sa prevodu financií z rezervného fondu v sume 2,000 
Eur na bežné výdavky, akými sú nákup zariadenia  do kuchyne KD. Tieto prostriedky sa použili na zakúpenie 
nového zariadenia kuchyne – priemyselnej umývačky riadu a chladničky. Poslanci túto informáciu zobrali na 
vedomie. Kosit zabezpečil od minulého OZ nápravu. Stále sú problémy—nevysypali niektoré bedne, niektoré aj 
navyše a pod. Zatiaľ to ide v testovacej fáze po čipovaní smetných nádob. 

4. Zhrnutie a vyhodnotenie Dňa obce Hodkovce.  

Starosta obce  a predseda kultúrnej komisie vyslovili poďakovanie všetkým členom kultúrnej komisie, poslancom a 
zúčastneným organizátorom. Akcia sa vydarila a zúčastnilo sa cez 300 ľudí. Výstavba pódia a príprava areálu ( rozvod 
elektriny a tieniace plachty) prebehla ako investičná akcia. Predseda kultúrnej komisie Gabriel Varga potvrdil uvede-
né informácie. Martina Sičáková doplnila presné vyúčtovanie za zaplatené položky a priložila bločky a účtovnú knihu. 
Niektoré faktúry ešte neprišli. Tombola sa vyzbierala v hodnote 482€.  

5. Plán kultúrnych akcii na rok 2024.  

Podľa stavu rekonštrukčných prác na kultúrnom dome (KD) je návrh akcií pripravený kultúrnou komisiou nasledovný:  
Fašiangová zábava dňa 27.1.2024 —predbežne je dohodnutá skupina Alegro,  11.2.2024 je dohodnutý Karneval -
Smejlinka, Mini a Micky Mouse.  Stavanie mája- niekedy prvý májový týždeň.  Plánujeme Spojený deň rodiny, otcov 
a matiek  v spojení s farským úradom. Deň obce- 31.8.2024 sa navrhuje s rezervou kvôli termínu, aby nekolidoval s 
inými obcami.  Mikuláš bude ako predošlý rok  - bude sa voziť po obci ako naposledy. Martina Sičáková pripraví pres-
ný rozpis na schválenie do budúceho OZ. Poslanci zobrali tento plán na vedomie. Takisto sa ešte tento rok pripravuje 
Katarínska zábava 25.11.2023 ( je dohodnutý DJ) a v rámci októbra- mesiac úcty k starším bude vystúpenie FS Čere-
šenka a ZUŠ zoskupenia IDance. 

6. Návrh p. Skaskovej na zriadenie Z-boxov (poštových/doručovacích boxov) v obce.  

Poslankyňa p. Antónia Skasková navrhla prehodnotiť možnosť umiestnenia boxu na zásielky. Je to vhodné aj z dôvodu 
problematického preberania balíkov od kuriérov. Najlepšie miesto sa javí priestor pri Obecnom úrade resp. KD. Zá-
kladné podmienky sú dobrý prístup a parkovanie, dostupné pripojenie na elektrinu a internet, snímanie bezpečnost-
nou kamerou. Poslanci poverili starostu obce, aby oslovil kurierske spoločnosti na podmienky na vybudovanie boxu. 

7. Riešenie rigolov a kanalizácie dažďovej vody.  

Starosta obce monitoroval stav počas veľkých búrok v poslednom období. Najhoršia situácia bola pred domom p. 
Salonovej pri hlavnej ceste. Problematická bola aj ulica pri Petrovi Kožejovi. Takisto ulica od p. Sobotu až po p. Miku-
lu. Pred multifunkčným ihriskom je cesta pravidelne zaliata zrážkovou vodou do výšky 10-15 cm. Starosta navrhuje 
urobiť prekopanie cesty v problematických častiach rigol cez cestu.  P. Miroslav Dubovský navrhuje upraviť zlé vyspá-
dovaný rigol na severnej hranici jeho pozemku. Ide o časť  od p. Dubovskej, Vanečíkovej až po p. Kožeja č. d. 90. Zrej-
me by postačoval zemný rigol/žľab, aby sa vysypal cca 0,5m a odviedlo vodu do kanála od multifunkčného ihriska. 
Starosta navrhuje potrubie umiestniť do zeme. P. Dubovský pripomenul, že na tej strane je umiestnená voda a optic-
ký internet. Financie v rozpočte vyčlenené nie sú. Vieme to spraviť svojpomocne, vykope to bager, rez cez cestu, dre-
nážne lôžko a do betónu sa osadia žľaby. Starosta navrhuje 3 ks žľabov v novej časti. P. Lucia Dujava navrhuje časť pri 
ceste zatrávniť a podľa nej postačuje 1-2 žľaby. 1meter stojí cca 150€. P. Dubovský upozornil, že žľaby by mali byť 
najvyššej pevnosti, vystužené pre vyššiu záťaž. Takisto problém je, že to bude zatrubnené do 30cm odpadového po-
trubia, ktorá nemusí postačovať. Problematická je situácia s odpadovou vodou z domácností, hlavne nedokončená 
kanalizácia pri kostole do ktorej je zjavne napojené viacero domácnosti. Z toho kanála vyviera odpadová voda.  

Starosta obce dal hlasovať za presun prostriedkov—1000€ z rezervného fondu na výstavbu 1 priepustu na otestova-
nie vhodnosti realizácie v zmysle návrhu kontrolóra obce (Uznesenie č. 035/2023). Všetci poslanci boli za presun. 
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Zápisnicu napísal Mgr. Peter Kozel  

Overovatelia: 

Gabriel Varga ................................... 

Bc. Martina Sičáková ................................... 

8. Rôzne  

Na strelnici sú všetky komíny poškodené, omietka odpadla a zateká pri spojoch s lepenkou. Investícia bude okolo 
500€ na očistenie, nahodenie omietky a opravu lepenkovej izolácie. Vo výdavkoch je plánovaná údržba tak pôjde to 
z týchto prostriedkov. 

Výzva z PPA na ČOV je bohužiaľ neaktuálna, nepodali sme žiadosť lebo sme nevedeli dodať stanovisko zo ŽP. 

Starosta obce upozornil na vysoké poplatky pre Kosit—jeden vývoz je  za cca 700€ plus manipulačné poplatky 

9. Diskusia 

Starosta obce upresnil stav prípravy projektu rekonštrukcie KD. Príprava projektu, stav a obstarávanie. Financie na 
projekt vieme dostať z PPA alebo z MaS. Máme na to vyčlenených cca  65K€. Bude sa kompletne rekonštruovať sála, 
strop, omietky, podlaha, voda, kanalizácia a elektrina, takisto meniť jeden radiátor. Akonáhle to bude—cena, projekt 
a pod bude starosta informovať. 

List od pána Júliusa Kožeja ohľadom zastrelenia jeho psa poľovníkom Miroslavom Kožejom. List prečítal poslancom 
p. Gabriel Varga. Poslanci si ho vypočuli a zobrali na vedomie. Poslanci a starosta rozumejú rozhorčeniu pána Júliusa 
Kožeja ale  obec nemá kompetencie na riešenia tohto sporu. 

Pán Ľudovít Kaiser sa sťažoval na nedodržiavanie otváracích hodín „Bufetíka“ pri ihrisku. Navrhuje, aby obec vyzvala 
p. Petra Kožeja aby dodržiaval otváracie hodiny. Je to problematické aj z pohľadu kontroly. Ak sa tieto problémy 
budú opakovať vieme vypovedať nájom. 

P. Miroslav Dubovský sa pýtal, prečo bola vo večerných hodinách hlasná hudba pri „Bufetíku“ a žiada aby sa to púš-
ťalo tichšie. Takisto pochválil organizáciu Dňa Obce, z jeho pohľadu to bolo mimoriadne dobre zorganizované.  

Spoločnosť VK Security postupne mení staré halogénové lampy  /tie vyhoreli pri poslednej búrke spolu z casovym 
spinacom a so sirénou/ za nové LED svetlá s lepším výkonom. 

Oproti detskému ihrisku sa pripravuje workoutový stroj—zmluva s KSK je na web stránke v sume 1000€ na jeden 
stroj, obec doplatí do 400€. Plánuje sa betónovať základ na stroj. 

P. Dubovský vyzval obec nech osloví KDI alebo políciu, aby lepšie riadili dopravu na mostoch medzi Šemšou a Malou 
Idou. Starosta upresnil že podľa info z RZMOR a polície nemajú dostatok zamestnancov na riadenie dopravy. Na ná-
vrh pána M. Dubovského bude prehodnotené dopravné zrkadlo pri výjazde od obecného úradu na hlavnú cestu. 

 

V závere starosta poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil OZ. 


